
Protokoll fört vid Svenska Dogo Argentino 

Klubbens Årsmöte 2025-03-18 kl 19.00 digitalt 

via Google Meet. 

 

 

Mötet öppnas.   

Mötets öppnas av ordförande Katarina Nilsson 

§ 1 Justering av röstlängden. 

 Röstlängden justerades till 8st närvarande medlemmar. 

§ 2 Val av ordförande för mötet. 

 Till mötesordförande valdes Karin Sjöholm Östlund. 

§ 3 Styrelsens anmälan av protokollförare vid mötet. 

  Carita Marmstig anmäldes till protokollförare för årsmötet. 

§ 4 Val av två justeringsmän, som tillsammans med mötesordföranden skall justera     

protokollet. 

 Som justeringsmän tillika rösträknare valdes Camilla West och Nille Samuelsson. 

§ 5 Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom av klubbens medlemmar. 

Mötesordförande samt Annelie Isaksson var inte medlemmar men har närvaro och 

yttranderätt då de är deltagare från specialklubben Svenska Molosser- och 

Herdehundklubben(SMHK) 

§ 6 Fråga om mötet blivit stadgeenligt utlyst. 

 Årsmötet har utlysts på hemsida via mailutskick och på socialamedier. 

Mötet beslutade att det varit stadgeenligt utlyst. 

§ 7 Fastställande av dagordningen. 

 Dagordningen för årsmötet fastställdes till den dagordningen som anges i klubbens stadgar. 

§ 8 Redovisning av föregående verksamhetsår: 

A. Styrelsens verksamhetsberättelse med redogörelse för arbetet med avelsfrågor. 



Styrelsens verksamhetsberättelse gicks igenom och lades till handlingarna.                     

   

B. Balans- och resultaträkning. 

Balans- och resultaträkningen gicks igenom och lades till handlingarna. 

C. Revisorernas berättelse. 

Revisorernas berättelse gicks igenom och lades till handlingarna. 

 

 

       

§ 9 Fastställande av balans- och resultaträkning samt beslut om enligt dessa 

uppkommen vinst eller förlust. 

Balans- och resultaträkning fastställdes enligt av styrelsen upprättade dokument. Årsmötet 

beslutade att överföra den uppkomna förlusten 12 282:- i löpande räkning. 

§ 10 Styrelsens rapport om uppdrag från föregående årsmöte. 

Nordic championat inskickat och ligger för granskning hos SKK 

§ 11 Beslut om ansvarsfrihet. 

Årsmötet beslutade bevilja styrelsen ansvarsfrihet 

§ 12 Beslut om styrelsens förslag till: 

A Verksamhetsplan 

Årsmötet beslutade bevilja styrelsens förslag till verksamhetsplan. 

B Beslut om förslag till rambudget 

Årsmötet beslutade att godkänna styrelsens förslag till rambudget. 

C Beslut om avgifter för kommande verksamhetsår 

Årsmötet beslutade att avgifter för kommande verksamhetsår lämnas oförändrade. 

300 SEK/Huvudmedlem 

100 SEK/Familjemedlem 

100 SEK/Valpköparmedlemskap(som betalas av uppfödaren). 

§ 13 Beslut om antal ledamöter och suppleanter i styrelsen 

Årsmötet beslutade att styrelsen ska bestå av Ordförande samt två ordinarie ledamöter och en 

suppleant. 

§ 14 Val av ordförande, ledamöter och suppleanter i styrelsen enligt § 8 i dessa stadgar 



samt beslut om suppleanternas tjänstgöringsordning. 

Ordförande:  Camilla West (nyval,1 år) 

Ledamot:  Carita Marmstig (1 år kvar) 

Ledamot:  Leif Arvidsson (nyval, 2 år) 

1:a Suppleant: Nille Samuelsson (nyval, 1 år) 

§ 15 Val av revisorer och revisorssuppleanter enligt § 10 i dessa stadgar. 

Revisor: Mikael Söderberg (omval, 1 år) 

Revisor: Minna Blom (nyval, 1 år) 

1: Revisorssuppleant: Fredrik Albertsson (omval, 1 år) 

2: Revisorssuppleant: Annelie Isaksson (nyval, 1 år) 

§16 Val av valberedning enligt §11 i dessa stadgar. 

Sammankallande: Rose-Marie Uselius (omval, 1 år) 

Valberedare: Jack Svensson ( 1 år kvar) 

Valberedare: Kicki Wingstrand (omval, 2 år) 

§ 17 Beslut om omedelbar justering av punkterna 13-16. 

Årsmötet beslutad om omedelbar justering av punkterna 13-16. 

 

§18 Övriga ärenden: 

 som av styrelsen hänskjutits till klubbmötet eller som senast 14 dagar innan anmälts till 

styrelsen. Anmälan av sådant ärende skall vara skriftligt. Till ärendet skall styrelsen för 

behandling av klubbmöte avge utlåtande och lämna förslag till beslut. 

Väcks vid ordinarie årsmöte förslag i ett ärende som inte finns medtaget under punkt 

17  kan, om årsmötet så beslutar, ärendet tas upp till behandling men inte till beslut. 

Årsmötet beslutade att styrelsen ska påbörja ett domarkompendium för rasen 

Årsmötets avslutande 

 Karin Sjöholm Östlund tackad för väl genomförda årsmöten och lämnar över till den valda 

ordföranden Camilla West som tackade Karin Sjöholm Östlund för att ha varit 

mötesordförande och för förtroendet att leda klubben ett år framåt och avslutade mötet. 

 

Karin Sjöholm Östlund, Mötesordförande 

Carita Marmstig, Protokollförare 

Camilla West, Justerare 



Protokollet är signerat digitalt 

 

 

 

 

 


